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Broj: 0101-375/1 
 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

sa  20. sjednice  Skupštine opštine Budva, održane 05. i 06. avgusta 2015. godine i 25. jula 

2016. godine, u Velikom amfiteatru “Akademije znanja” u Budvi 

 

Sjednica je počela u 10,00 časova, a predsjedavala je odbornica Tijana Kotarac, po 

ovlašćenju  predsjednika Skupštine opštine Budva, Bora Lazovića. 
 
 

Izvršena je prozivka odbornika. 

 

 

PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1. Armenko Aleksandar     

2. Balević Milan     

3. Banović Radomir   

4. Božović Dušan    

5. Vuković Marko 

6. Vukčević Nikola 

7. Vučetić Vesna     

8. Delić Radovan     

9. Đurašković Lucija 

10. Kotarac Tijana 

11. Kuljača Vojo 

12. Leković Nataša 

13. Ljubanović Gojko 

14. Medin-Stanić Branka  

15. Mitrović Andrija 

16. Pejović Mijomir 

17. Perović Časlav 

18. Popović Srđa  

19. Purić Nada 

20. Tomanović Nikoleta 

21. Tomović Radosav.

 

 

ODSUTNI ODBORNICI: 

 

1. Backović Mihailo    

2. Božović Milo     

3. Vujičić Božidar    

4. Vujović Đorđije    

5. Gregović Jovan    

6. Lazović Boro     

7. Petković Ante     

8. Pribilović Đorđije 

9. Radulović Radovan  

10. Rađenović Krsto 

11. Džaković Stevan.   

   

 
 

Predsjedavajuća je konstatovala da sjednici prisustvuje 21 odbornik i da Skupština može da 

počne sa radom.  
 

Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:  

-  predsjednik Opštine, 

-  potpredsjednik Opštine Milan Vučinić 

-  glavna administratorka, 

-  menadžerka Opštine,  

-  starješine organa lokalne uprave, 

-  rukovodioci preduzeća čiji je osnivač Opština, u skladu sa dnevnim redom, 

-  predstavnici sportskih klubova sa teritorije opštine Budva, 

-  g-din Radomir Glendža, kao zainteresovani građanin, 

-  predstavnici sredstava javnog informisanja. 
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Shodno članu 33. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o zapisnicima 

sa 18. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 23. juna 2015. godine i 19. sjednice 

Skupštine opštine Budva, koja je održana 26. juna 2015. godine. 
 

Stavljen je na glasanje Zapisnik sa 18. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 

23. juna 2015. godine.  
 

Predsjedavajuća je konstatovala da je u međuvremenu na sjednicu stigao odbornik Đorđije 

Pribilović, tako da sjednici prisustvuje 22 odbornika. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština jednoglasno (ukupno 

je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 22 – dvadesetdva odbornika, “protiv” 

nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) donijela sljedeći 

 

Z A K LJ U Č A K 

USVAJA SE ZAPISNIK SA 18. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 

KOJA JE ODRŽANA  23. JUNA 2015. GODINE 

 

Stavljen je na glasanje Zapisnik sa 19. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 

26. juna 2015. godine.  

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština jednoglasno (ukupno 

je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 22 – dvadesetdva odbornika, “protiv” 

nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) donijela sljedeći 

 

Z A K LJ U Č A K 

USVAJA SE ZAPISNIK SA 19. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 

KOJA JE ODRŽANA  26. JUNA 2015. GODINE 

 

 

Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  

 

Predlagač akta, predsjednik Opštine, je dopisima br. 0101-342/1 od 30.07.2015. godine i 

0101-350/1 od 05.08.2015. godine dostavio predloge o izmjeni dnevnog reda:  

 

- Predlog Odluke o oslobađanju obaveze plaćanja naknade za komunalno opremanje građevinskog 

zemljišta (Dubovica); i 

- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu Komisije za praćenje realizacije projekta 

“Planiranje, izgradnja, finansiranje i upravljanje postrojenjem za otpadne vode Budva“. 
 

Kratko obrazloženje razloga izmjene dnevnog reda dali su predsjednik Opštine Lazar 

Rađenović i načelnik Službe za naplatu naknade za komunalno opremanje građevinskog zemljišta 

Cvetko Pajković. 
 

Stavljen je na glasanje predlog za izmjenu dnevnog reda, da se sa dnevnog reda izostavi 

tačka: Predlog Odluke o oslobađanju obaveze plaćanja naknade za komunalno opremanje 

građevinskog zemljišta (Dubovica). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 22 – dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 6 odbornika) usvojila  

 

Predlog da se sa dnevnog reda izostavi tačka: 

Predlog Odluke o oslobađanju obaveze plaćanja naknade za komunalno opremanje 

građevinskog zemljišta (Dubovica) 
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Stavljen je na glasanje predlog za izmjenu dnevnog reda, da se sa dnevnog reda izostavi 

tačka: Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu Komisije za praćenje realizacije 

projekta “Planiranje, izgradnja, finansiranje i upravljanje postrojenjem za otpadne vode 

Budva“. 
 

Predsjedavajuća je konstatovala da je u međuvremenu na sjednicu stigao odbornik Đorđije 

Vujović, tako da sjednici prisustvuje 23 odbornika. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23 – dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 5 – pet odbornika i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila  

 

Predlog da se sa dnevnog reda izostavi tačka: 

Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu Komisije za praćenje realizacije 

projekta “Planiranje, izgradnja, finansiranje i upravljanje postrojenjem za otpadne vode 

Budva“ 

 

Odbornik Mijomir Pejović je, uz kratko obrazloženje, predložio da se sa dnevnog reda 

izostavi tačka dnevnog reda: Predlog Zaključka (o prihvatanju Izvještaja o radu d.o.o. 

„Mediteran reklame“ Budva za 2014. godinu). 
 

Sekretar Sekretarijata za privredu i finansije Mihailo Đurović je dao pojašnjenje vezano za 

predlog odbornika Mijomira Pejovića. 
 

Stavljen je na glasanje predlog za izmjenu dnevnog reda, da se sa dnevnog reda izostavi 

tačka: Predlog Zaključka (o prihvatanju Izvještaja o radu d.o.o. „Mediteran reklame“ Budva 

za 2014. godinu). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 23 – dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 7 – sedam odbornika, 

“protiv” je bilo 16 – šesnaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije usvojila  

 

Predlog da se sa dnevnog reda izostavi tačka: 

Predlog Zaključka (o prihvatanju Izvještaja o radu d.o.o. „Mediteran reklame“ Budva 

za 2014. godinu) 

 

Predsjednik Kluba odbornika DPS-a Srđa Popović je dao predlog da se u dnevni red uvrsti 

tačka: Zaključci u vezi Miločerskog parka. 
 

Nakon primjedbi odbornika Đorđija Vujovića i Đorđija Pribilovića, Predsjedavajuća nije 

prihvatila navedeni predlog uz obrazloženje da nije u skladu sa Poslovnikom, te da se navedeni akt 

može uvrstiti u dnevni red naredne sjednice Skupštine. 
 

 Predsjedavajuća je prihvatila predlog odbornice Lucije Đurašković u pogledu redosleda 

razmatranja tačaka dnevnog reda, te da se imenovanja direktora preduzeća, odbora direktora 

preduzeća i savjeta javnih ustanova, razmatraju nakon izvještaja o poslovanju preduzeća i javnih 

ustanova. 
  

 Pošto više nije bilo predloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, jednoglasno je usvojen 

sledeći 

D N E V N I   R E D: 
 

1. Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2015. godinu; 

2. Predlog Odluke o završnom računu Budžeta opštine Budva za 2014. godinu; 

3. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na predlog Ugovora o dugoročnoj saradnji na 

organizaciji “Sea dance” ljetnjeg muzičkog festivala (2016.-2026.godine); 

4. Predlog Odluke o oslobađanju obaveze plaćanja naknade za komunalno opremanje 

građevinskog zemljišta (Petrovac); 
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5. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o visini, načinu obračunavanja i plaćanja 

članskog doprinosa Turističkoj organizaciji opštine Budva; 

6. Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za potpunu eksproprijaciju; 

7. Predlog Odluke o davanju u dugoročni zakup nepokretnosti; 

8. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 

6.11 u bloku 6 u skladu sa DUP-om „Budva centar“; 

9. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 

23.5 u skladu sa DUP-om „Budva centar“; 

10. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 

26 u skladu sa DUP-om „Perazića do“;  

11. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 

45 u okviru DUP-a „Pržno-Podličak“; 

12. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti  radi dobijanja građevinske dozvole za izgradnju 

objekta na dijelu urbanističke parcele br. 14  u skladu sa DUP-om Dubovica I; 

13. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti (za gradnju na urbanističkoj parceli br. 23.3 blok 

23 DUP „Budva-centar“); 

14. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o visini zakupnine i uslovima davanja 

u zakup poslovnih prostora u Mediteranskom sportskom centru; 

15. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Društva sa ograničenom 

odgovornošću „Sportsko rekreativni centar Budva“; 

16. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o davanju statusa spomen-obilježja spomen-

ploči posvećenoj Vasu Krstovom Rafailoviću; 

17. Predlog Rješenja o imenovanju izvršnog direktora d.o.o. „Mediteranski sportski centar 

Budva“; 

18. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora d.o.o. „Parking servis“ 

Budva; 

19. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora „Komunalno“ d.o.o. Budva; 

20. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora d.o.o. „Pogrebne usluge“ 

Budva; 

21. Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju OD d.o.o. “Mediteran 

reklame“ Budva broj 0101-211/1 od 25. maja 2015.godine; 

22. Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju Odbora direktora d.o.o. 

“Parking servis“ Budva broj 0101-209/1 od 25. maja 2015.godine; 

23. Predlog Rješenja (o razrješenju člana Savjeta JU „Grad teatar“ Budva-Ranko Pavićević); 

24. Predlog Rješenja (o razrješenju člana Odbora direktora d.o.o. “Mediteran reklame“ Budva-

Vladimir Kuljača); 

25. Predlog Zaključka o prihvatanju objedinjenog Izvještaja o radu sportskih klubova sa 

teritorije opštine Budva za 2014. godinu; 

26. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju d.o.o. „Komunalno“ Budva za 

2014. godinu; 

27. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju d.o.o. „Pogrebne usluge“ Budva 

za 2014. godinu; 

28. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju d.o.o. „Parking servis“ Budva za 

2014. godinu; 

29. Predlog Zaključka (o prihvatanju Izvještaja o radu d.o.o. „Mediteran reklame“ Budva za 

2014. godinu); 

30. Predlog Zaključka (o usvajanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju 

JU „Narodna biblioteka Budve“ za 2014. godinu); 

31. Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na na Program rada i finansijski plan JU 

„Narodna biblioteka Budve“ za 2015. godinu); 

32. Predlog Zaključka (o prihvatanju Finansijskog iskaza i Izvještaja o realizaciji programa 

rada Turističke organizacije opštine Budva za 2014. godinu); 

33. Predlog Deklaracije o zaštiti Miločerskog parka i neposrednog zaleđa ostrva Sveti Stefan. 
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Shodno članu 55 Poslovnika, predsjedavajuća je obavijestila odbornike da će se glasanje po 

tačkama dnevnog reda 20. sjednice SO Budva, obaviti nakon završetka rasprave po svim tačkama 

dnevnog reda. 

Takođe je obavijestila prisutne da će prvog dana zasijedanja Skupština raditi bez pauze do 17 

časova, dok će se rad nastaviti sledećeg dana sa početkom u 8 časova do 13 časova, pauzom od 13 

do 15 časova i nastavkom u 15 časova do daljnjeg. 
 

 

1. 

Prešlo se na razmatranje prve tačke dnevnog reda: Predlog Programa rada Skupštine 

opštine Budva za 2015. godinu. 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine i odbornici Skupštine, a Program rada Skupštine 

opštine Budva obradili su organi lokalne uprave u skladu sa svojim nadležnostima i propisanom 

zakonskom regulativom. Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva je usaglašen i utvrđen od 

strane Kolegijuma Predsjednika Skupštine.  
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Radosav Tomović, Đorđije 

Pribilović i Lucija Đurašković. 

 

Predsjedavajuća je konstatovala da su u međuvremenu na sjednicu stigli odbornici: Mihailo 

Backović, Stevan Džaković, Radovan Radulović i Krsto Rađenović. 

 

2. 

Prešlo se na razmatranje druge tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o završnom računu 

Budžeta opštine Budva za 2014. godinu. 
 

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 

Sekretarijata za privredu i finansije, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

Predsjedavajuća je konstatovala da je u međuvremenu na sjednicu stigao odbornik Božidar 

Vujičić. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Radosav 

Tomović, Mihailo Backović, Mijomir Pejović, Lucija Đurašković i Božidar Vujičić. 
  

 

3. 

Prešlo se na razmatranje treće tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju saglasnosti 

na predlog Ugovora o dugoročnoj saradnji na organizaciji “Sea dance” ljetnjeg muzičkog 

festivala (2016.-2026.godine). 
  

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Milena Marović-

Bogdanović, koja je dala uvodno obrazloženje.  
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Radosav 

Tomović, Lucija Đurašković, Božidar Vujičić, Mihailo Backović, Đorđije Pribilović, Stevan 

Džaković, Krsto Rađenović, Nataša Leković (Malovrazić), Marko Vuković, Radovan Radulović i 

Đorđije Vujović. 
 

4. 

Prešlo se na razmatranje četvrte tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o oslobađanju 

obaveze plaćanja naknade za komunalno opremanje građevinskog zemljišta (Petrovac). 
  

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Cvetko Pajković, načelnik 

Službe za naplatu naknade za komunalno opremanje građevinskog zemljišta, koji je dao uvodno 

obrazloženje. 
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 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković, Božidar 

Vujičić, Radosav Tomović, Radomir Banović, Đorđije Pribilović, Dušan Božović, i Krsto 

Rađenović, a od ostalih prisutnih: Lazar Rađenović, predsjednik Opštine i Mihajlo Đurović, sekretar 

Sekretarijata za privredu i finansije. 

5. 

Prešlo se na razmatranje pete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni 

Odluke o visini, načinu obračunavanja i plaćanja članskog doprinosa Turističkoj organizaciji 

opštine Budva. 
  

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 

Sekretarijata za privredu i finansije, koji je dao uvodno obrazloženje. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda nije niko učestvovao. 

 

6. 

Prešlo se na razmatranje šeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o utvrđivanju javnog 

interesa za potpunu eksproprijaciju. 
  

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Milena Antović, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koja je dala uvodno obrazloženje. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Mijomir Pejović. 

 

7. 

Prešlo se na razmatranje sedme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju u 

dugoročni zakup nepokretnosti. 
  

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Milena Antović, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koja je dala uvodno obrazloženje. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Radosav 

Tomović, Radovan Radulović, Stevan Džaković, Božidar Vujičić, Tijana Kotarac i Lucija 

Đurašković.  

 

 Rad 20. sjednice Skupštine opštine Budva za 05. avgust 2015. godine, završen je u 17,30 

časova, a  predsjedavajuća je objavila da će se sjednica nastaviti 06. avgusta 2015. godine, sa 

početkom u 08,00 časova. 

 

 

NASTAVAK 20. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽAN  06. AVGUSTA 2015. 

GODINE U VELIKOM AMFITEATRU AKADEMIJE ZNANJA, SA POČETKOM U 08,00 

ČASOVA 

8., 9.,  10. i  11. 
 

 Prije prelaska na razmatranje 8. tačke dnevnog reda, shodno članu 37 Poslovnika, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, spojeno je razmatranje tačaka 8., 9.,  10. i  11., te se o njima se vodi 

zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački, i to: 

- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 

6.11 u bloku 6 u skladu sa DUP-om „Budva centar“; 

- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 

23.5 u skladu sa DUP-om „Budva centar“; 

- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 

26 u skladu sa DUP-om „Perazića do“;  

- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 

45 u okviru DUP-a „Pržno-Podličak“. 
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 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Milena Antović, 

sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine, koja je dala uvodno obrazloženje. 
 

 Na tekst Predloga Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke 

parcele br. 45 u okviru DUP-a „Pržno-Podličak“ podnesen je Amandman br. 0101-340/2 od 

05.08.2015. godine od strane predlagača akta, predsjednika Opštine. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, 

Andrija Mitrović, Krsto Rađenović, Radosav Tomović, Stevan Džaković i Dušan Božović, a od 

ostalih prisutnih na sjednici Lazar Rađenović, predsjednik Opštine. 

 

12. i 13. 

  Prije prelaska na razmatranje 12. tačke dnevnog reda, shodno članu 37. Poslovnika, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, spojeno je razmatranje tačaka 12. i 13., te se o njima vodi zajednički 

pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački, i to: 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti  radi dobijanja građevinske dozvole za izgradnju 

objekta na dijelu urbanističke parcele br. 14  u skladu sa DUP-om Dubovica I; 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti (za gradnju na urbanističkoj parceli br. 23.3 blok 23 

DUP „Budva-centar“). 

 

 Predlagač akata je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Milena Antović, 

sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine. 

 

 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

14. 

Prešlo se na razmatranje 14. tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 

Odluku o visini zakupnine i uslovima davanja u zakup poslovnih prostora u Mediteranskom 

sportskom centru. 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Milena Antović, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

15. 

Prešlo se na razmatranje 15. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o 

osnivanju Društva sa ograničenom odgovornošću „Sportsko rekreativni centar Budva“. 

 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 
16. 

Prelazimo na razmatranje 16. tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni 

Odluke o davanju statusa spomen-obilježja spomen-ploči posvećenoj Vasu Krstovom 

Rafailoviću. 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 
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25. 

Prešlo se na razmatranje 25. tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o prihvatanju 

objedinjenog Izvještaja o radu sportskih klubova sa teritorije opštine Budva za 2014. godinu. 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti, koja je dala uvodno obrazloženje. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Srđa Popović, Mijomir 

Pejović, Stevan Džaković, Đorđije Pribilović, Gojko Ljubanović, Mihailo Backović, Radovan Delić, 

Tijana Kotarac, Nada Purić i Lucija Đurašković, a od ostalih prisutnih na sjednici: Ranko Vukotić iz 

Ju-jutsu kluba "Budva", Željko Srdanović iz KK "Budva Magic", Mirko Božović iz Boćarskog kluba 

"Maini", Krsto Armenko iz OFK "Petrovac" i Ivan Ivanović, izvršni direktor d.o.o. "Mediteranski 

sportski centar" Budva. 

26. 

Prešlo se na razmatranje 26. tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja 

o poslovanju d.o.o. „Komunalno“ Budva za 2014. godinu. 

 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Divanović, 

sekretar Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent, koji je dao uvodno obrazloženje. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković, Mijomir 

Pejović, Gojko Ljubanović, Krsto Rađenović, Radovan Delić i Tijana Kotarac, a od ostalih prisutnih 

Đorđe Medin, direktor d.o.o. „Komunalno“ Budva. 

 

27. 

Prešlo se na razmatranje 27. tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja 

o poslovanju d.o.o. „Pogrebne usluge“ Budva za 2014. godinu. 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Divanović, 

sekretar Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 
 

28. 

Prešlo se na razmatranje 28. tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o prihvatanju 

Izvještaja o poslovanju d.o.o. „Parking servis“ Budva za 2014. godinu. 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Divanović, 

sekretar Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent, koji je dao uvodno obrazloženje. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Lucija 

Đurašković, Krsto Rađenović, Stevan Džaković, Božidar Vujičić, Đorđije Pribilović, Gojko 

Ljubanović i Đorđije Vujović, a od ostalih prisutnih na sjednici: Lazar Rađenović, predsjednik 

Opštine, Dragan Liješević, direktor d.o.o. „Parking servis“ Budva; Ante Deloik, predsjednik Odbora 

direktora d.o.o. „Parking servis“ Budva; i Radomir Glendža, kao zainteresovani građanin.  
 

29. 

Prešlo se na razmatranje 29. tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka (o prihvatanju 

Izvještaja o radu d.o.o. „Mediteran reklame“ Budva za 2014. godinu). 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 

Sekretarijata za privredu i finansije, koji je dao uvodno obrazloženje. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Mijomir 

Pejović i Stevan Džaković, a od ostalih prisutnih na sjednici Ljubica Strugar-Kovačević, direktor 

d.o.o. „Mediteran reklame“ Budva. 
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30. i 31. 

  Prije prelaska na razmatranje 30. tačke dnevnog reda, shodno članu 37. Poslovnika, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, spojeno je razmatranje tačaka 30. i 31., te se o njima vodi zajednički 

pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački, i to: 

- Predlog Zaključka (o usvajanju Izvještaja o radu i Izvještaja o finansijskom poslovanju JU 

„Narodna biblioteka Budve“ za 2014. godinu); 

- Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na na Program rada i finansijski plan JU „Narodna 

biblioteka Budve“ za 2015. godinu). 
 

 Predlagač akata je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mihailo Backović, Lucija 

Đurašković i Tijana Kotarac, a od ostalih prisutnih na sjednici Srđan Duletić, direktor JU „Narodna 

biblioteka Budve“. 

32. 

Prešlo se na razmatranje 32. tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka (o prihvatanju 

Finansijskog iskaza i Izvještaja o realizaciji programa rada Turističke organizacije opštine 

Budva za 2014. godinu). 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 

Sekretarijata za privredu i finansije, koji je dao uvodno obrazloženje. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Lucija Đurašković i Božidar 

Vujičić, a od ostalih prisutnih na sjednici Aleksandar Armenko, u svojstvu zamjenika direktora 

Turističke organizacije opštine Budva. 
 

17., 18., 19., 20., 21., 22., 23. i 24. 
  Prije prelaska na razmatranje 17. tačke dnevnog reda, shodno članu 37 Poslovnika, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, spojeno je  razmatranje tačaka 17., 18., 19., 20., 21., 22., 23. i 24., te 

se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački, i to: 

- Predlog Rješenja o imenovanju izvršnog direktora d.o.o. „Mediteranski sportski centar Budva“; 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora d.o.o. „Parking servis“ Budva; 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora „Komunalno“ d.o.o. Budva; 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora d.o.o. „Pogrebne usluge“ 

Budva; 

- Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju OD d.o.o. “Mediteran reklame“ 

Budva broj 0101-211/1 od 25.maja 2015.god.; 

- Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju Odbora direktora d.o.o. “Parking 

servis“ Budva broj 0101-209/1 od 25.maja 2015.godine; 

- Predlog Rješenja (o razrješenju člana Savjeta JU „Grad teatar“ Budva-Ranko Pavićević); 

- Predlog Rješenja (o razrješenju člana Odbora direktora d.o.o. “Mediteran reklame“ Budva-

Vladimir Kuljača); 
 

 Predlagač akata je predsjednik Opštine, a predstavnici predlagača su: Rajka Špadijer, sekretar 

Sekretarijata za društvene djelatnosti, Nikola Divanović, sekretar Sekretarijata za gradsku 

infrastrukturu i ambijent i Mihailo Đurović, sekretar Sekretarijata za privredu i finansije. 

  

 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovao je odbornik Božidar Vujičić.  

 

33. 

Prešlo se na razmatranje 33. tačke dnevnog reda: Predlog Deklaracije o zaštiti Miločerskog 

parka i neposrednog zaleđa ostrva Sveti Stefan. 
 

 Predlagači akta su 17 odbornika SO Budva, a predstavnik predlagača je odbornik Radosav 

Tomović, koji je dao uvodno obrazloženje. 
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 U skladu sa članom 24. stav 4. Poslovnika SO Budva dostavljeno je mišljenje na predlog 

ovog akta, br. 0101-238/3 od 07.07.2015. godine. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Srđa Popović, Krsto 

Rađenović, Mihailo Backović, Andrija Mitrović, Božidar Vujičić, Nikola Vukčević, Mijomir 

Pejović, Stevan Džaković, Đorđije Vujović, Lucija Đurašković, Radovan Radulović, Đorđije 

Pribilović i Tijana Kotarac,  a od ostalih prisutnih na sjednici: Lazar Rađenović, predsjednik Opštine. 
  

 Predlog predsjednika Opštine Lazara Rađenovića da se glasa po svim tačkama dnevnog reda, 

osim poslednje, a da se potom nastavi rasprava po ovoj tački dnevnog reda, nije prihvaćen od strane 

opozicije. 
 

 Predstavnik predlagača Radosav Tomović je, u skladu sa članom 55 Poslovnika Skupštine 

opštine Budva, u ime dvanaest odbornika zatražio da se glasanje po ovoj tački dnevnog reda izvrši 

prozivkom. 

  

 Predsjedavajuća je objavila da je zaključen pretres po svim tačkama dnevnog reda. 
  

  

 Shodno članu 21 i 22 Poslovnika Skupštine opštine Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 

 

Odbornička pitanja, odnosno dopunska pitanja,  na ovoj sjednici usmeno su postavili 

odbornici: Božidar Vujičić, Stevan Džaković, Aleksandar Armenko i Radomir Banović, uz obavezu 

da ista dostave u pisanoj formi u skladu sa članom 21 Poslovnika Skupštine opštine Budva. 

 

Odbornička pitanja nisu dostavljena u pisanoj formi, u skladu sa Poslovnikom. 

 

U skladu sa Poslovnikom, odbornička pitanja u pisanoj formi dostavio je odbornik Božidar 

Vujičić. 
 

 

- GLASANJE PO TAČKAMA DNEVNOG REDA 20. SJEDNICE SO BUDVA  

 

Prije prelaska na glasanje izvršena je prozivka odbornika, kako bi se utvrdio kvorum za 

glasanje po tačkama dnevnog reda.   

 

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1. Armenko Aleksandar    

2. Balević Milan     

3. Banović Radomir     

4. Backović Mihailo  

5. Božović Dušan    

6. Božović Milo  

7. Vujičić Božidar  

8. Vujović Đorđije  

9. Vuković Marko    

10. Vukčević Nikola     

11. Vučetić Vesna      

12. Gregović Jovan  

13. Delić Radovan      

14. Đurašković Lucija  

15. Kotarac Tijana  

16. Kuljača Vojo 

17. Lazović Boro 

18. Leković Nataša 

19. Ljubanović Gojko 

20. Medin-Stanić Branka 

21. Mitrović Andrija 

22. Pejović Mijomir 

23. Perović Časlav 

24. Petković Ante 

25. Popović Srđa 

26. Pribilović Đorđije 

27. Purić Nada  

28. Radulović Radovan 

29. Rađenović Krsto 

30. Tomanović Nikoleta 

31. Tomović Radosav  

32. Džaković Stevan

    

Predsjedavajuća je konstatovala da sjednici prisustvuju 32 odbornika i da Skupština može 

da odlučuje po tačkama dnevnog reda. 
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1. 

Stavljen je na glasanje Predlog Programa rada Skupštine opštine Budva za 2015. 

godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 30 - trideset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 - osamnaest odbornika, 

“protiv” je bio 1- jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 11- jedanaest odbornika) usvojila 
 

PROGRAM RADA SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA ZA 2015. GODINU 

 

2. 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o završnom računu Budžeta opštine Budva za 

2014. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 - osamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 6- šest odbornika i “uzdržanih” je bilo 8- osam odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O ZAVRŠNOM RAČUNU BUDŽETA OPŠTINE BUDVA ZA 2014. GODINU 

 

3. 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju saglasnosti na predlog Ugovora o 

dugoročnoj saradnji na organizaciji “Sea dance” ljetnjeg muzičkog festivala (2016.-

2026.godine). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 15- petnaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PREDLOG UGOVORA O DUGOROČNOJ 

SARADNJI NA ORGANIZACIJI “SEA DANCE” LJETNJEG MUZIČKOG FESTIVALA 

(2016.-2026.GODINE) 

 

4. 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o oslobađanju obaveze plaćanja naknade za 

komunalno opremanje građevinskog zemljišta (Petrovac). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 - šesnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 15- petnaest odbornika i “uzdržan” je bio 1- jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O OSLOBAĐANJU OBAVEZE PLAĆANJA NAKNADE ZA KOMUNALNO 

OPREMANJE GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA (PETROVAC) 

 

5. 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o visini, načinu 

obračunavanja i plaćanja članskog doprinosa Turističkoj organizaciji opštine Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 - osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 14- četrnaest odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O VISINI, NAČINU OBRAČUNAVANJA I 

PLAĆANJA ČLANSKOG DOPRINOSA TURISTIČKOJ ORGANIZACIJI  

OPŠTINE BUDVA 
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6. 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za potpunu 

eksproprijaciju. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 - osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 14- četrnaest odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O UTVRĐIVANJU JAVNOG INTERESA ZA POTPUNU EKSPROPRIJACIJU 
 

7. 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju u dugoročni zakup nepokretnosti. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 11- jedanaest odbornika i “uzdržanih” je bilo 4- četiri odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O DAVANJU U DUGOROČNI ZAKUP NEPOKRETNOSTI 

 

8. 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi 

formiranja urbanističke parcele br. 6.11 u bloku 6 u skladu sa DUP-om „Budva centar“. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 32 – tridesetdva odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA 

URBANISTIČKE PARCELE BR. 6.11 U BLOKU 6  

U SKLADU SA DUP-OM „BUDVA CENTAR“ 

 

9. 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi 

formiranja urbanističke parcele br. 23.5 u skladu sa DUP-om „Budva centar“. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 32 – tridesetdva odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA 

URBANISTIČKE PARCELE BR. 23.5 U SKLADU SA DUP-OM „BUDVA CENTAR“ 

 

10. 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi 

formiranja urbanističke parcele br. 26 u skladu sa DUP-om „Perazića do“. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 32 – tridesetdva odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA 

URBANISTIČKE PARCELE BR. 26 U SKLADU SA DUP-OM „PERAZIĆA DO“ 
 

11. 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi 

formiranja urbanističke parcele br. 45 u okviru DUP-a „Pržno-Podličak“, uz napomenu da, 
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shodno članu 46 stav 3 Poslovnika, amandman koji je podnio predlagač odluke i amandman koji je 

predlagač odluke prihvatio postaje sastavni dio predloga odluke i o njemu Skupština posebno ne 

odlučuje. 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 22- dvadesetdva odbornika, 

“protiv” je bio 1- jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 9- devet odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA 

URBANISTIČKE PARCELE BR. 45 U OKVIRU DUP-A „PRŽNO-PODLIČAK“ 
 

12. 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti  radi dobijanja 

građevinske dozvole za izgradnju objekta na dijelu urbanističke parcele br. 14  u skladu sa 

DUP-om Dubovica I. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 13- trinaest odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI  RADI DOBIJANJA GRAĐEVINSKE 

DOZVOLE ZA IZGRADNJU OBJEKTA NA DIJELU URBANISTIČKE PARCELE BR. 14   

U SKLADU SA DUP-OM DUBOVICA I 
 

13. 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti (za gradnju na 

urbanističkoj parceli br. 23.3 blok 23 DUP „Budva-centar“). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 32 – tridesetdva odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI (ZA GRADNJU NA URBANISTIČKOJ 

PARCELI BR. 23.3 BLOK 23 DUP „BUDVA-CENTAR“) 
 

14. 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o visini 

zakupnine i uslovima davanja u zakup poslovnih prostora u Mediteranskom sportskom 

centru. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 7- sedam odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O VISINI ZAKUPNINE I 

USLOVIMA DAVANJA U ZAKUP POSLOVNIH PROSTORA  

U MEDITERANSKOM SPORTSKOM CENTRU 
 

15. 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Društva sa 

ograničenom odgovornošću „Sportsko rekreativni centar Budva“. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 10- deset odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O OSNIVANJU DRUŠTVA SA 

OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU „SPORTSKO REKREATIVNI CENTAR BUDVA“ 
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16. 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o davanju statusa 

spomen-obilježja spomen-ploči posvećenoj Vasu Krstovom Rafailoviću. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština jednoglasno  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 32 – tridesetdva odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O DAVANJU STATUSA SPOMEN-

OBILJEŽJA SPOMEN-PLOČI POSVEĆENOJ VASU KRSTOVOM RAFAILOVIĆU 

 

17. 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju izvršnog direktora d.o.o. 

„Mediteranski sportski centar Budva“. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 26 - dvadesetšest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 6- šest odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE O IMENOVANJU IZVRŠNOG DIREKTORA  

D.O.O. „MEDITERANSKI SPORTSKI CENTAR BUDVA“ 

 

18. 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora 

d.o.o. „Parking servis“ Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 4- odbornika i “uzdržanih” je bilo 10- deset odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IMENOVANJE DIREKTORA  

D.O.O. „PARKING SERVIS“ BUDVA 

 

19. 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora 

„Komunalno“ d.o.o. Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 24 – dvadesetčetiri 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 8- osam odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IMENOVANJE DIREKTORA 

„KOMUNALNO“ D.O.O. BUDVA 
 

20. 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora 

d.o.o. „Pogrebne usluge“ Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 22 – dvadesetdva odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 10- deset odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IMENOVANJE DIREKTORA  

D.O.O. „POGREBNE USLUGE“ BUDVA 
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21. 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju OD 

d.o.o. “Mediteran reklame“ Budva broj 0101-211/1 od 25. maja 2015.godine. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 2-dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 12- dvanaest odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE O IZMJENI I DOPUNI RJEŠENJA O IMENOVANJU OD D.O.O. 

“MEDITERAN REKLAME“ BUDVA BROJ 0101-211/1 OD 25. MAJA 2015.GODINE 

 

22. 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o izmjeni i dopuni Rješenja o imenovanju 

Odbora direktora d.o.o. “Parking servis“ Budva broj 0101-209/1 od 25. maja 2015.godine. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 5-pet odbornika i “uzdržanih” je bilo 9- devet odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE O IZMJENI I DOPUNI RJEŠENJA O IMENOVANJU ODBORA DIREKTORA 

D.O.O. “PARKING SERVIS“ BUDVA BROJ 0101-209/1 OD 25. MAJA 2015.GODINE 

 

23. 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja (o razrješenju člana Savjeta JU „Grad teatar“ 

Budva-Ranko Pavićević). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 2-dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 11- jedanaest odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE (O RAZRJEŠENJU ČLANA SAVJETA  

JU „GRAD TEATAR“ BUDVA-RANKO PAVIĆEVIĆ) 

 

24. 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja (o razrješenju člana Odbora direktora d.o.o. 

“Mediteran reklame“ Budva-Vladimir Kuljača). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 14- četrnaest odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE (O RAZRJEŠENJU ČLANA ODBORA DIREKTORA  

D.O.O. “MEDITERAN REKLAME“ BUDVA-VLADIMIR KULJAČA) 
 

25. 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju objedinjenog Izvještaja o radu 

sportskih klubova sa teritorije opštine Budva za 2014. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 14- četrnaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU OBJEDINJENOG IZVJEŠTAJA O RADU  

SPORTSKIH KLUBOVA SA TERITORIJE OPŠTINE BUDVA ZA 2014. GODINU 
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26. 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju d.o.o. 

„Komunalno“ Budva za 2014. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 24 – dvadesetčetiri 

odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 8- osam odbornika) usvojila 

 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU  

D.O.O. „KOMUNALNO“ BUDVA ZA 2014. GODINU 
 

27. 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju d.o.o. 

„Pogrebne usluge“ Budva za 2014. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 23 – dvadesettri odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 9- devet odbornika) usvojila 

 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU  

D.O.O. „POGREBNE USLUGE“ BUDVA ZA 2014. GODINU 

 

28. 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju d.o.o. 

„Parking servis“ Budva za 2014. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 11- jedanaest odbornika i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU  

D.O.O. „PARKING SERVIS“ BUDVA ZA 2014. GODINU 

 

29. 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka (o prihvatanju Izvještaja o radu d.o.o. 

„Mediteran reklame“ Budva za 2014. godinu). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” je bilo 6- šest odbornika i “uzdržanih” je bilo 8- osam odbornika) usvojila 

 

ZAKLJUČAK (O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O RADU  

D.O.O. „MEDITERAN REKLAME“ BUDVA ZA 2014. GODINU) 

 

30. 
Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka (o usvajanju Izvještaja o radu i Izvještaja o 

finansijskom poslovanju JU „Narodna biblioteka Budve“ za 2014. godinu). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” je bio 1- jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 13- trinaest odbornika) usvojila 

 

ZAKLJUČAK (O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O RADU I IZVJEŠTAJA O FINANSIJSKOM 

POSLOVANJU JU „NARODNA BIBLIOTEKA BUDVE“ ZA 2014. GODINU) 
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31. 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na na Program rada i 

finansijski plan JU „Narodna biblioteka Budve“ za 2015. godinu). 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” je bio 1- jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 13- trinaest odbornika) usvojila 

 

RJEŠENJE (O DAVANJU SAGLASNOSTI NA NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI 

PLAN JU „NARODNA BIBLIOTEKA BUDVE“ ZA 2015. GODINU) 

 

32. 

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka (o prihvatanju Finansijskog iskaza i 

Izvještaja o realizaciji programa rada Turističke organizacije opštine Budva za 2014. godinu).  

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 32 – tridesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20– dvadeset odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 12- dvanaest odbornika) usvojila 

 

ZAKLJUČAK (O PRIHVATANJU FINANSIJSKOG ISKAZA I IZVJEŠTAJA O 

REALIZACIJI PROGRAMA RADA TURISTIČKE ORGANIZACIJE OPŠTINE BUDVA  

ZA 2014. GODINU) 
 

Prije izjašnjavanja po sledećoj tački dnevnog reda,  Predlog Deklaracije o zaštiti 

Miločerskog parka i neposrednog zaleđa ostrva Sveti Stefan, predsjednik Kluba odbornika DPS-

a Srđa Popović je zatražio pauzu u trajanju od 10 minuta, radi dogovora u Klubu odbornika. 

 

 Glasanje po ovoj tački dnevnog reda, vrši se prozivkom, a po zahtjevu 12 odbornika 

opozicije.  

 

Nakon završene pauze, sjednicu su napustili odbornici DPS-a i Kluba odbornika "Prava 

Budva".  

 

 

NASTAVAK 20. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽAN  25. JULA 2016. 

GODINE U VELIKOM AMFITEATRU AKADEMIJE ZNANJA, SA POČETKOM U 10,40 

ČASOVA 

 

- GLASANJE PO PREOSTALOJ TAČKI DNEVNOG REDA 20. SJEDNICE SO BUDVA   
 

Sjednicom je predsjedavao  Boro Lazović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 

 

Izvršena je prozivka odbornika.  

 

 

PRISUTNI ODBORNICI: 

 

 

1. Armenko Aleksandar    

2. Balević Milan     

3. Banović Radomir 

4. Božović Dušan 

5. Božović Milo 

6. Vujičić Božidar 

7. Vujović Đorđije    

8. Vukadinović Dragan    

9. Vuković Marko  

10. Vukčević Nikola 
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11. Vučetić Vesna  

12. Gregović Jovan 

13. Delić Radovan  

14. Đurašković Lucija 

15. Kotarac Tijana 

16. Kuljača Vojo 

17. Lazović Boro 

18. Ljubanović Gojko 

19. Medin-Stanić Branka 

20. Mitrović Andrija 

21. Pejović Mijomir 

22. Perović Časlav 

23. Pribilović Đorđije 

24. Purić Nada 

25. Rađenović Krsto 

26. Tomanović Nikoleta 

27. Tomović Radosav 

28. Džaković Stevan   

  

  

 

ODSUTNI ODBORNICI: 

 

1. Backović Mihailo  

2. Leković Nataša  

3. Petković Ante  

4. Radulović Radovan 

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuje 28 odbornika i da Skupština može 

da odlučuje. 

 

       Predsjednik Skupštine je dao objašnjenje vezano za nastavak 20. sjednice, tj. glasanja po  

preostaloj tački dnevnog reda, Predlog Deklaracije o zaštiti Miločerskog parka i neposrednog 

zaleđa ostrva Sveti Stefan, koja nije izglasana iz razloga što odbornici opozicije, kao predlagači ove 

tačke dnevnog reda,  nisu  obezbjedili  kvorum za glasanje.  

       Na izričit zahtjev odbornik Božidar Vujičić je proceduralno reagovao objašnjavajući da je 

kvoruma bilo i na početku sjednice i na početku glasanja, obzirom da su sve tačke dnevnog reda 

izglasane, izuzev ove. Takođe je naveo da je Predlog Deklaracije trebala da skrene pažnju građana 

Opštine Budva da odbornici opozicije neće dozvoliti i nisu za to da se objekat tipa Tradeunique od 

40.000 m2 gradi u Miločerskom parku, i sada posle skoro godinu dana kada je Skupština Crne Gore 

usvojila kompletan Program i Projekat je ovaj predlog obesmišljen. 

 

 Predsjednik Skupštine je dao odgovor na proceduralno reagovanje odbornika Božidara 

Vujičića, da su odbornici DPS-a, po prvi put, napustili sjednicu u toku glasanja, za razliku od 

odbornika opozicije.  

 

 Na zahtjev odbornika Božidara Vujičića da li je Predsjednik Skupštine vodeći sjednicu 

prekršio proceduru, izjasnila se  Skupština.  

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavilo da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je 11- jedanaest odbornika je glasalo da se 

radi o povredi procedure,  17 – sedamnaest odbornika glasalo da se ne radi o povredi procedure, a 

uzdržanih nije bilo) konstatovala 

 

da  se ne radi o povredi Poslovnika i Statuta Opštine Budva 

 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Deklaracije o zaštiti Miločerskog parka i neposrednog 

zaleđa ostrva Sveti Stefan. 
 

Predsjednik Skupštine je prihvatio zahtjev predstavnika predlagača Radosava Tomovića, u 

skladu sa članom 55 Poslovnika Skupštine opštine Budva, a u ime dvanaest odbornika, da se 

glasanje po ovoj tački dnevnog reda izvrši prozivkom.  
 

Izvršeno je glasanje prozivkom: 
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1.   ARMENKO ALEKSANDAR  - za 

2.   BALEVIĆ MILAN    - protiv 

3.   BANOVIĆ RADOMIR   - za 

4.   BOŽOVIĆ DUŠAN    - za 

5.   BOŽOVIĆ MILO     - za 

6.   VUJIČIĆ BOŽIDAR   - za 

7.   VUJOVIĆ ĐORĐIJE   - za 

8.   VUKADINOVIĆ DRAGAN  - za 

9.   VUKOVIĆ MARKO   - za 

10.   VUKČEVIĆ NIKOLA    - za 

11.    VUČETIĆ VESNA    - za 

12.   GREGOVIĆ JOVAN   - za 

13.   DELIĆ RADOVAN    - za 

14.   ĐURAŠKOVIĆ LUCIJA   - za 

15.   KOTARAC TIJANA    - za 

16.   KULJAČA VOJO    - za 

17.   LAZOVIĆ BORO    - protiv 

18.   LJUBANOVIĆ GOJKO   - za  

19.   MEDIN-STANIĆ BRANKA  - za 

20.   MITROVIĆ ANDRIJA   - za 

21.   PEJOVIĆ MIJOMIR    - za  

22.   PEROVIĆ ČASLAV    - uzdržan 

23.   PRIBILOVIĆ ĐORĐIJE   - za 

24.   PURIĆ NADA    - za 

25.   RAĐENOVIĆ KRSTO   - za 

26.   TOMANOVIĆ NIKOLETA   - za 

27.   TOMOVIĆ RADOSAV   - za 

28.   DŽAKOVIĆ STEVAN   - za 

 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavilo da je Skupština većinom glasova  

(ukupno je glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 25 – dvadesetpet 

odbornika, “protiv” su bila 2- dva odbornika i “uzdržanih” je bio 1- jedan odbornik) usvojila 

 
DEKLARACIJU O ZAŠTITI MILOČERSKOG PARKA I NEPOSREDNOG ZALEĐA 

OSTRVA SVETI STEFAN 
 
 

Predsjedavajući je zaključio 20. sjednicu Skupštine Opštine Budva u 10,54 časova. 

 

 

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 

 

 

                  PREDSJEDNIK SKUPŠTINE, 
              Boro Lazović    

                         

 

              Obrađivači,                       SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                                                                                                      

       Anđelika Rađenović i                    Lidija Zirojević 

           Milena Drakić 
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Z A P I S N I K 

SA  20. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 

ODRŽANE 05. i 06. AVGUSTA 2015. GODINE i 25. JULA 2016. GODINE  

 

 

 

 

 

                                     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Budva, 12. septembar 2016. godine 

 

 

 

 


